
 
 

 

Outline of Taiwanese marine crew training program 

本國籍船員培訓計劃大綱 

❖ Purpose 目的: DLS- 4200 is a highly specialized Offshore construction and support vessel 

with DP2 (Dynamic Positioning 2) function and able to provide W2W (Walk to Work) duties. 

There is an apparent lack of skilled Taiwanese maritime sea staff available to operate such 

vessels safely and efficiently. The purpose of this training course is to outline the plan to 

familiarize the Taiwanese seafarers with the vessel and its functions. Their time onboard 

such a vessel will also train them to operate similar vessels for our fleet and other wise in 

the future. 

本工作船為一艘專門用於離岸工程施工建造期間的支援船舶, 具備DP2 系統且能執行

動態補償舷梯(Walk to Work)任務。顯然地在台灣目前缺乏有經驗的船員來安全且有效率地

操作此類型的船舶。這個訓練計劃的目的最主要是讓台灣的船員熟悉船舶及相關功能, 以期望

未來他們能操作本公司類似的其它船舶。 

 

❖ Type of vessel 船舶類型: Heavy Lift Pipe Lay DP2 

❖ Name of vessel 船舶名稱: DLS-4200 
 

 

Vessel specification 船舶規格: 

❖ Name of Ship :DLS-4200 
❖ Built 2013, Location / Hull No. China / ZPMC 1032 
❖ IMO Registration : 9593490 
❖ Call Sign : A6E2217 
❖ DNV Identification Number :YY227148 
❖ Flag State :UAE 
❖ Port of Registration : ABU DHABI 



❖ Classification : ABS 
❖ Length Overall: 196.90 M 
❖ Breadth Moulded: 42.40 M 

❖ Length BP: 191.69 M 
❖ Gross Tonnage: 60,092 
❖ Net Tonnage: 18,027 
❖ Deadweight: 32590.2 MT 

 

Minimum Safe Manning Certificate (need attach) 

 
 



 

❖ Positions required 需求職位: Total Six (6) 

Deck cadet x 3 甲板部門實習生三名 

Engine cadet x 3 輪機部門實習生三名 

 

❖ Project duration 專案期程: Commencement expected from 1st May 2022 for a period 

of  Eight (08) months firm + options to extend. 

預計 2022 年 5 月 1 日開始, 為期 8 個月, 並視專案情況決定是否延長 

 

 

❖ Minimum qualification for seafarers 船員資格條件 

- STCW certificates 持相關適任證書及 STCW2010 訓練證書 

- As most of the crew members on board are foreign nationals, fluent English 

communication skills are required, with TOEIC 700 or GCSE (including listening, reading, 

writing and speaking) in THE GEPT, or with no difficulty in communication by interview 

are preferred. 
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❖ Deck Cadet Training 
 



 
 



 
 



 
 

 

List of crew members expected to be employed and employment schedule 

預計僱用之船員名單與僱傭期程計畫 

Our appointed recruitment agent in Taiwan have been making inquiry at domestic renowned marine 

university such as NKUST for qualified candidate or candidates being interested in offshore wind 

energy industry. As long as the CV/ resume is provided, we will conduct a quick interview with the 

candidates and hopefully further recruit suitable candidates for the participation of our training 

program. 

 

Upon the candidates being employed, the final crew/ cadet list will be submitted to the Maritime 

And Port Bureau, MOTC for the work permit application of our vessel Normand Jarl. 

 
 

我們在台灣合作的人事招聘公司已經在國內的一些知名的海事大學, 例如高雄科技大學開始徵

求符合需求或離岸風力發電產業有興趣的畢業生。只要我們有收到任何的履歷，我們會立即做

一個簡單的面試，並希望進而聘用適合的人選來加入我們的培訓計劃。正式名單將於船員/實

習生雇用後，於提送外籍工作船來台申請工作計畫時一併提送至中華民國交通部航港局備查。 


